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Valtuusto 24.01.2022 § 10 
 
 

§ 10 
Valtuustokysymys mailapelihallien tilanteesta Tapiolassa 

 
Valmistelijat / lisätiedot: 
Ikävalko Jarmo 
 
 etunimi.sukunimi@espoo.fi 
 Vaihde 09 816 21 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallitus 
 
Valtuusto merkitsee selostusosan tiedoksi vastauksena Meri Löyttyniemen 
ja Mervi Kataisen ym. 25.10.2021 päivättyyn kysymykseen koskien 
mailapelihallien tilannetta Tapiolassa sekä toteaa kysymyksen loppuun 
käsitellyksi. 
 

Käsittely  
 
 

Päätös 
Valtuusto: 
Kaupunginhallituksen ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 

Selostus Valtuutetut Meri Löyttyniemi ja Mervi Katainen sekä 28 valtuutettua ovat 
25.10.2021 tehneet valtuustokysymyksen koskien mailapelien 
harrastamisen ja seurojen pitkäjänteisen toiminnan edellytysten 
turvaamista Tapiolassa ja laajemmin Espoossa kestävällä ja 
tarkoituksenmukaisella tavalla. 
 
Valtuutetut kysyvät seuraavaa:  
 
Miten taataan espoolaisten mailapeliseurojen toimintaedellytykset Suur-
Tapiolan alueella ekologisesti ja taloudellisesti kestävästi? 
Tuleeko kaupunki jatkamaan Tapiolan Tennispuiston vuokrasopimusta 
siihen asti, että korvaava mailapelihalli valmistuu? 
 
Tapiolan Tennispuiston vuokrasopimusta voitaneen jatkaa vuoden 2023 
jälkeen alueen kaavoitusprosessi huomioiden. Lisäksi Tapiolan 
urheilupuiston asemakaava mahdollistaa mailapelihallin rakentamisen 
urheilupuistoon ekologisesti ja taloudellisesti kestävällä tavalla. Yksityinen 
toimija on hakenut hallin toteuttamiseksi suunnitteluvarausta. Asemakaava 
ei ole kuitenkaan alueella lainvoimainen siitä tehtyjen valitusten vuoksi. 
Sen vuoksi suunnitteluvaraus ei ole edennyt eikä sitä ole käsitelty 
kaupunginhallituksen tila- ja asuntojaostossa. 
 
Tapiolan Tennispuiston vuokrasopimus päättyy Tapiolan taseyksikön 
projektipäällikkö Antti Mäkiseltä saadun tiedon mukaan 31.12. 2023. 
Alueen kaavoitus on kuitenkin kesken, eikä ole realistista, että 
tennispuiston alueella rakennetaan lähivuosina. Siksi Tapiolan 
Tennispuiston vuokrasopimusta voidaan jatkaa 2023 jälkeen alueen 
kaavoitusprosessin etenemisen sallimissa rajoissa. 



  
Tapiolan urheilupuiston asemakaava mahdollistaa jalkapallostadionin, 
monitoimihallin ja uusien pallokenttien lisäksi mailapelihallin rakentamisen 
urheilupuistoon. Asemakaavasta on kuitenkin valitettu Helsingin hallinto-
oikeuteen. Asemakaava ei siten ole lainvoimainen. Mailapelihallin 
suunnittelu ei myöskään ole edellä mainitusta syystä käynnistynyt.  
 
Tapiolan urheilupuistossa on tällä hetkellä Esport yhteisöjen omistamissa 
tiloissa mahdollisuus tenniksen, sulkapallon ja squashin harrastamiseen. 

 
Päätöshistoria 
   
Kaupunginhallitus 20.12.2021 § 454 

 
Päätösehdotus Kaupunginjohtaja Mäkelä Jukka 

 
Kaupunginhallitus ehdottaa valtuustolle, että valtuusto merkitsee 
selostusosan tiedoksi vastauksena Meri Löyttyniemen ja Mervi Kataisen 
ym. 25.10.2021 päivättyyn kysymykseen koskien mailapelihallien tilannetta 
Tapiolassa sekä toteaa kysymyksen loppuun käsitellyksi. 
 

Päätös 
Kaupunginhallitus: 
Esittelijän ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 

Liikuntalautakunta 02.12.2021 § 20 
 
Päätösehdotus Liikuntajohtaja Merra Martti 

 
Liikuntalautakunta ehdottaa kaupunginhallitukselle, että valtuusto 
merkitsee selostusosan tiedoksi vastauksena Meri Löyttyniemen ja Mervi 
Kataisen sekä 28 muun valtuutetun 25.10.2021 päivättyyn kysymykseen 
koskien mailapelihallien tilannetta Tapiolassa. 
 

Päätös 
Liikuntalautakunta: 
Esittelijän ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
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